

《单词百科:malignancy是什么意思?malignancy怎么发音?malignancy的解释和用法》

英语单词malignancy是什么意思?malignancy怎么读?malignancy怎么发音?简答网为您整理了malignancy的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



malignancy怎么读

malignancy的读音:[m l gn nsi]

malignancy的意思

1、n. 恶意;

malignancy的近义词

1、cancer n. 癌;癌症;邪恶;毒瘤;

- 2、disease n. 疾病;弊端;不安;
- 3、distortion n. 扭曲, 变形;失真, 畸变;[心理学] 扭转;
- 4、enmity n. 仇恨;敌意;敌视;敌对的状态;
- 5、evil adj. 邪恶的;有害的;令人作呕的;

malignancy的双语例句

- 1、Carcinoid tumor of appendix is a of neuroendocrine tumor with low malignancy and comparatively good prognosis.

阑尾类癌是一种神经内分泌肿瘤,恶性程度低,预后较好.

- 2、Furthermore , the presence or suspicion of uterine or adnexal malignancy is a contraindication to UAE.

存在或怀疑子宫或附件的恶性肿瘤也是子宫动脉栓塞治疗的禁忌症.

- 3、All gastric ulcers are biopsies, since gross inspection alone cannot determine whether a malignancy is present.

胃镜小溃疡.所有的胃溃疡都作了活组织检查, 因为仅肉眼检查不能决定是否恶性.

- 4、Results Of the 23 patients, 14 cases were malignancy, 9 cases were benignant.

结果23例小肠梗阻患者中, 恶性病变14例, 良性病变9例.

- 5、Pleural effusion cytology was sent and showed suspicious for malignancy.

胸膜渗出细胞学被送出和显示疑似为恶性肿瘤.

- 6、It is difficult to determine malignancy in endocrine neoplasms based upon cytology alone.

仅从内分泌肿瘤的细胞学检查很难确定为恶性.

- 7、Tissue that is removed during the operation is checked for signs of malignancy.

检查手术切片, 以判断是否为恶性。

- 8、The first is the complete absence of trauma or the presence of a colonic malignancy.

一是完全没有创伤或结肠恶性肿瘤的存在.

9、All that remains is to list the properties characteristic of malignancy.

剩下的问题是要列举一下恶性肿瘤性质的特征.

10、Acute leukemia is the most common malignancy involving the central nervous system (CNS) among childhood.

根据研究,发生在儿童之系统性恶性肿瘤中,最易侵犯神经系统的是急性 淋巴球 白血病.

11、Regional microenvironment hypoxia is a common feature in inflammation and malignancy.

局部微环境缺氧是炎症和恶性肿瘤的共同特征.

12、This result can establish a foundation for experimental research of gene therapy of malignancy.

该研究为基因治疗恶性肿瘤的在体实验奠定了基础.

13、Cancer may also be called malignancy, a malignant tumor, or a neoplasm.

癌也可称为恶性、恶性肿瘤或异常新生物.

14、Purpose To study the correlation among apoptosis, proliferation and the degrees of malignancy in astrocytoma.

目的:探讨星形胶质细胞瘤的恶性程度与细胞凋亡、细胞增殖的相关性.

15、He had surgery for the removal of a malignancy.

他做了恶性肿瘤摘除手术.

16、Surgical and endoscopic interventions are reserved for complications such as pseudocysts, abscess, and malignancy.

手术和内窥镜干预可能产生如假性囊肿,脓肿以及恶性肿瘤的并发症.

17、If the fibers create a malignancy in the lung itself, one is diagnosed with lung cancer.

如果这些纤维导致肺本身的恶性病变, 诊为肺癌.

18、Patients with preexisting malignancy should be monitored carefully for any progression or reoccurrence.

有即成恶性肿瘤的患者应仔细监测其进展或复发.

以上是简答网为您整理的malignancy怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/malignancy>

